
HJORTÄNGENS EGNAHEMSFÖRENING 
Hemsida: www.hjortangen.se 
E-post: hef@hjortangen.se 
PLUSGIRO 79 04 71-7 

 

Protokoll från styrelsemöte 4 
Söndagen 3/12 2006 hos Caroline Brattnäs 
 
Närvarande: 
Susanne Johnsson Ubbe Adolfsson Caroline Brattnäs Jeanette Almgren 
 
1. Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till verksamhetsårets fjärde möte och förklarade 
mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes i föreliggande form. 
 

3. Inkommen post 
Föreningen har fått svar från kommunen angående parkering på den tomma tomten vid 
Björknäs skolväg som skickades in 2001. Svaret innebar att det inte är något som är planerat 
och att det är upp till föreningen att bevaka ärendet. 
 
Brev har inkommit från Jan Högström angående intresse av fjärrvärme till området. 
Intresserade kan gå in på www.smahusvarme.se för att få veta mer och därefter kontakta Jan 
Högström som bor på Tryffelvägen 27 om man vill ha fjärrvärme till sitt hus. 
 

4. Kassörens rapport 
Föreningen har god ekonomi. Inga stora transaktioner gjorda. 
 

5. Julglöggen 
Styrelsen bjuder på glögg Lördagen 16/12 kl 15.00 på ängen vid Skivlingsvägens vändplats. 
 

6. Granen 
Granen har som ni säkert sett kommit på plats. 
 

7. Trafiken 
När det gäller ärendet om staket/bommar vid Skivlingsvägen bollar kommunen oss mellan 
olika avdelningar vilket gör att vi inte får något svar. Föreningen kommer därför undersöka hur 
mycket det skulle kosta att själva komplettera det staket som finns idag. 
 

8. Övrigt 
Röjningen av pulkabacken är gjord. Det finns fortfarande en del stora stenar kvar samt ett 
järnrör som sticker upp så var observanta när ni är där och åker pulka. 
 
Föreningen har kontaktat kommunen angående önskemålet om att Ladängsstigsbacken ner mot 
ängen vid Kocktorpssjön inte sandas i vinter. Svaret vi fick var att ”Vi får väl se om det blir 
någon åkning, det är ju så varmt ute”. Vår förfrågan skulle skickas vidare till rätt instans utifall 
det blir någon snö! Vi vill gärna att alla som tycker något i liknande frågor mailar till 
Nackadialogen. 
 
 



Kommunen har också kontaktats angående det trasiga staketet vid tunneln under Svampvägen. 
Ärendet har skickats vidare till rätt instans. 
 
Garageportarna är beställda men har inte blivit monterade hos alla som har beställt. 
 
Ni har väl inte missat att gå in och titta på vår hemsida www.hjortangen.se.  
 

9. Nästa möte 
Måndagen 29/1 2007 19.00 hos Jeanette Almgren 
 

10. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Vid protokollet:    Justerat: 
 
 
 
 Jeanette Almgren   Susanne Johnsson 
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